
خبر کوتاهاخبار
وزیر دادگستری:

تهران یک چهارم پرونده های کشور را به خود اختصاص داده است

با لغو ممنوعیت سفر هوایی گردشگران

مرز زمینی و دریایی ایران به روی گردشگران خارجی بسته شد

متخلفان روی محیط بان ها داس کشیدند!

قوهای مهاجر ۵ تا ۱۵ میلیون تومان می فروشند

رئیس بازرسی فرماندهی انتظامی تهران اعلام کرد:

کاهش ۸۰ درصدی شکایت مردمی از پلیس در تهران

چهارم  یک  تهران  گفت:  دادگستری  وزیر 
داده  اختصاص  خود  به  را  کشور  پرونده های 
نشان  را  کار  گستردگی  از  بخشی  تنها  این  و 

می دهد.
وزیر دادگستری با حضور در مجتمع حضرت 
استان  دادگستری  رئیس کل  با  )ره(  امام خمینی 

تهران دیدار و گفت و گو کرد.
امین حسین رحیمی وزیر دادگستری در این 
دیدار با تبریک انتصاب علی القاصی مهر به عنوان 
حجم  و  نوع  تهران،  استان  دادگستری  کل  رئیس 
کار در تهران را غیر قابل مقایسه با سایر استان ها 

عنوان کرد.
امین حسین رحیمی گفت: تهران یک چهارم 
پرونده های کشور را به خود اختصاص داده و این 
و  می دهد  نشان  را  کار  گستردگی  از  بخشی  تنها 
دیگر مسائل موجود در پایتخت نیز از سختی های 

خدمت در این عرصه است.
عملیاتی،  برنامه  ابلاغ  دادگستری  وزیر 

از  استان  عالی قضائی  با مراجع  دیدارهای میدانی 
جمله نشست با قضات تجدید نظر در مدت کوتاهی 

مهر  القاصی  جدی  عزم  بیانگر  را  انتصاب  از  پس 
برای حرکت در مسیر تحول توصیف کرد.

دادگستری  کل  رئیس  مهر  القاصی  علی 
استان تهران نیز در این دیدار گفت: با ابلاغ برنامه 
عملیاتی تلاش داریم تا در گام اول اطاله دادرسی 

را کاهش دهیم.
وی عنوان کرد: گستردگی و پیچیدگی کار در 
استان تهران نیازمند خدمت مضاعف توسط مدیران 
استان و همچنین حمایت همه جانبه  دادگستری 

مسئولین است.
القاصی مهر با اشاره به کمبودهای قابل توجه 
که بر اساس گزارش ها و بازدیدهای میدانی احصا 
نیروی  و  قضائی  کادر  تأمین  گفت:  است  شده 
در  که  است  اقدام هایی  مهمترین  از  اداری  انسانی 

حال پیگیری هستیم.
رئیس کل دادگستری استان تهران افزود: در 
کنار تلاش هایی که توسط همکاران قضائی و اداری 
انسانی  نیروی  تأمین  می گیرد،  صورت  شعب  در 
برای کاهش حجم و تسریع در رسیدگی ها ضروری 

است.

معاون گردشگری گفت: ورود گردشگر خارجی 
به استثناء ۱۲ کشور فقط از مرز هوایی امکان پذیر 
شده و مرزهای زمینی و دریایی همچنان به روی 

گردشگران بسته است.
وزارت کشور در دستورالعملی که پیرو مصوبه 
ستاد ملی کرونا از شنبه چهارم دی ماه ۱۴۰۰ به 
غیرمستقیم  و  مستقیم  ورود  است،  گذاشته  اجرا 
بوتسوانا،  از جمله  آفریقایی  از هشت کشور  مسافر 
و  مالاوی  زیمبابوه،  لسوتو،  اسواتینی،  نامیبیا، 
انگلیس،  اروپایی  کشور  چهار  و  جنوبی  آفریقای 
فرانسه، نروژ و دانمارک را به مدت ۱۵ روز ممنوع 

کرد.
اتباع  ورود  دستورالعمل،  این  سوم  بند  در 
خارجی )غیر از ۱۲ کشور نام برده( که دارنده پروانه 

تحصیلی،  روادید  اسلامی،  جمهوری  معتبر  اقامت 
روادید  تجار(،  و  بازرگانان  )شامل  ورود  روادید 
سلامت(،  )گردشگری  درمانی  روادید  کار،  حق  با 
و  خروج  مُهر  دارندگان  و  سرمایه گذاری  روادید 
از  گذرنامه هستند،  و  مهاجرت  پلیس  از  مراجعت 
طریق مرزهای زمینی، هوایی و دریایی از روز شنبه 
توقف  اما  شد،  اعلام  مجاز   ۱۴۰۰ دی ماه  چهارم 
ورود  ممنوعیت  و  گردشگری  ویزای  صدور  دوباره 
این مصوبه،  براساس  به کشور  گردشگران خارجی 

با واکنش های اعتراضی مواجه شد.
ضرغامی،  رایزنی  و  اعتراض ها  این  نتیجه  در 
دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر 
این  کشور،  وزارت  و  کرونا  مدیریت  ملی  ستاد  با 
و  اصلاح شد  آن  به  مربوط  و دستورالعمل  مصوبه 

ممنوعیت  برداشته شدنِ  از  نیز  معاون گردشگری 
ورود گردشگران خارجی صرفا از »مرزهای هوایی« 
مطابق با رأی جلسه شنبه چهارم دی ماه ستاد ملی 
کرونا خبر داد و تاکید کرد: ممنوعیت ورود مستقیم 
و غیرمستقیم از ۱۲ کشور مصرح در بندهای اول و 
دوم دستورالعمل وزارت کشور و مصوبه ستاد ملی 

کرونا، به مدت ۱۵ روز همچنان برقرار است.
ایسنا گفت:  به  علی اصغر شالبافیان همچنین 
ملی  ستاد  مصوبه  طبق  دریایی  و  زمینی  مرزهای 
مدیریت کرونا به مدت ۱۵ روز به روی گردشگران 
 ۳۰ ابلاغی  کشور  وزارت  است.دستورالعمل  بسته 
از  کشور  در  حاضر  خارجی  اتباع  خروج  آذرماه، 
مرزهای زمینی را نیز بدون مانع اعلام کرده است.

اتباع و مسافران مجاز به ورود نیز باید گواهی 

 PCR دو دُز واکسن کووید و گواهی منفی تست
را در فاصله ۴۸ تا ۷۲ ساعت مانده به ورود، ارائه 
دهند. از مسافران در مبادی ورودی مرزهای هوایی 
گرفته    PCR تست  دوباره  هزینه،  دریافت  با 
می شود. افرادی  که نتیجه تست آن ها مثبت شود 
بهداشت  شبکه های  و  شوند  خانگی  قرنطینه  باید 
شهری مسؤول نظارت بر مقررات قرنطینه خواهند 

بود.
این  مطابق  گمرک  اعلام  بر  بنا  همچنین، 
روی  به  روز   ۱۵ مدت  به  زمینی  مرزهای  مصوبه، 

کشورهای همسایه بسته شده است.
بیشتر  شیوع  از  جلوگیری  برای  مقررات  این 
مصوبه  طبق  و  شده  تعیین  ایران  در  »امُیکرون« 

ستاد ملی کرونا به مدت ۱۵ روز اجرا می شود.

زهرا رفیعی
سرخرود  در  باغچه ای  کنار  در  روستایی،  خانه ای  حیاط  گوشه 
مازندران، چندین قوی مهاجر خاکستری کز کرده اند تا مشتری بیاید 
و با چانه زنی به قیمت هر جفت ۵ تا ۷میلیون تومان فروخته شوند. 
پای چند قو در تلاش برای فرار شکسته و توان راه رفتن ندارند. احتمالا 

آنها با قیمتی کمتر، خورشت میهمانی یک مشتری دیگر شوند.
تا  میانکاله  از  فصل،  این  در  زمستان گذران  مهاجر  پرندگان 
بوجاق گیلان فرود می آیند. زمین های سرخرود که روزگاری کارکرد 
تالابی داشت، اما سال هاست که به عنوان شالیزار توسط اهالی منطقه 
این  به  تالاب  دیده  به  هنوز  اما  مهاجر  پرندگان  می شود.  استفاده 
منطقه می نگرند و برای گذران زمستان در زمین های این منطقه فرود 
مهاجر  قوهای  میزبان  که  منطقه  این  کشاورزی  زمین های  می آیند. 
شده است، پیش تر هیچ گاه شبیه به فریدونکنار، ازبارون و محمودآباد، 

دامگاه پرندگان مهاجر نبود.
بیش از یک دهه است که فعالان محیط زیست تلاش می کنند 
با غذارسانی محدوده ای را که قوهای مهاجر در آن فرود می آیند امن 
کنند، ولی رقابت برای به دام انداختن قوهای مهاجر با ترساندن آنها 
برای گریز به سمت دامگاه های اطراف در این منطقه جریان دارد و 

سرنوشت تلخی برای مهمانان زمستان گذران ایران رقم می زند.
همشهری  به  محیط زیست  کارشناس  و  فعال  اولادزاد،  سهیل 
می گوید: زمین های کشاورزی سرخرود به لحاظ غذایی فقیر است و 

برای نگهداری قوها نیاز به گندم رسانی و توزیع ذرت دارد.
می کنند،  مهاجرت  مازندران  به  که  پرندگانی  عمده  او،  به گفته 
در دامگاه های فریدونکنار فرود می آیند و آنجا برای اینکه پرنده بلند 
صیادها  باشد،  داشته  زیستگاه  در  صوری  امنیت  احساس  و  نشود 
و  تیراندازی  دامگاه داران،  می کنند.  غذارسانی  مهاجر  پرندگان  به 
رفت وآمد در دامگاه ها را ممنوع کرده اند تا بتوانند پرندگان مهاجر را 

به میزان دلخواه با روش های غیرقانونی صید کنند.
در  ۷۰۰قو  تا   ۵۵۰ بین  مختلف،  روایت های  اساس  بر  امسال 
زمین های کشاورزی سرخرود فرود آمده اند. آنطور که سهیل اولادزاد گفته 
است، بعد از آمدن دسته اول قوها، کانکس محیط بانی در سرخرود برقرار 
شد اما بعد از چند روز به جز تعدادی محدود از جمعیت قوها در دامگاه 
مجاور و ۳فلامینگو و چند چنگر، پرنده دیگری باقی نماند. چون امسال 

پرندگان را به شیوه ای دیگر با هدف صید کوچ داده بودند.
از عمده روش هایی است  تیراندازی هوایی  و  ترقه  پرتاب منور، 
که هرساله برای ترساندن پرنده ها در تالاب ها و آب بندان ها استفاده 
به نقطه  آنها  ناامن شود و  پرنده های مهاجر  برای  تا منطقه  می شود 

موردنظر صیادها کوچ کنند.

چند روز پس از خالی شدن تقریبی سرخرود از پرندگان مهاجر، 
یگان حفاظت محیط زیست از یک شکارچی متخلف ۲۴بال قو کشف 
و ضبط کرد و بعدتر پرنده ها را رهاسازی کرد. اما همزمان صفحات 

مجازی شکارچیان مملو از تصاویر فروش قو و فلامینگو شد.
سهیل اولادزاد، فعال محیط زیست درباره آگهی فروش پرندگان 
مهاجر می گوید: در صفحات این افراد پرنده های مهاجر از جفتی ۵ تا 
۱۵میلیون تومان به فروش گذاشته می شود و همزمان با کم شدن قوها 
در سرخرود، آنها خبر داده اند که قوهای چرک برای فروش آماده اند. 

منظور از قوی چرک، قوی نابالغ است.
سهیل اولادزاد به همشهری خبر داده است که متخلفان صید و 
شکار پرندگان مهاجر حتی به روی محیط بان ها داس کشیده اند و در 
این شرایط هیچ کس حریف آنها نمی شود. همین ناتوانی در برخورد 
با متخلفانی که به زنده گیری و قاچاق قوهای مهاجر روی آورده اند، 
کار را به جایی رساند که ده ها دامگاه دار ۵محیط بان را دوره می کنند 
دامگاه  به  شبانه  چرا  که  گرفته اند  تهدید  و  فحاشی  باد  به  را  آنها  و 

شان رفته اند.
به گفته این فعال محیط زیست، دامگاه داری که اجاره ماهانه اش 
چندصد میلیون تومان است، در طبقه کمتربرخوردار استان مازندران 
قرار ندارد و گره زدن مسئله قاچاق پرندگان مهاجر به موضوع معیشت 
و بیکاری به بیراهه کشاندن موضوع صید پرندگان مهاجر است. چون 
۷۰۰هزار  را  غاز  جفت  یک  و  تومان  ۵میلیون  را  قو  جفت  یک  آنها 
تومان می فروشند و این قیمت ها، چندان ارتباطی به برخی اظهارات 

که تلاش می کند متخلفان را مستضعف جلوه دهند، ندارد.
محیط زیست  حفاظت  مدیرکل  کارنامی،  ابراهیمی  حسینعلی 
ابتدای فصل ورود پرندگان مهاجر به این  استان مازندران پیش تر و 
قانونی  برخورد  برای  استان  مقامات  که  گفت  همشهری  به  استان 
دیروز  همین  اما  کارنامی  شده اند.  جدی تر  متخلف  شکارچیان  با 
و  صیادان  با  برخورد  در  محلی  مقامات  که  داد  خبر  همشهری  به 
شکارچیان متخلف همکاری نمی کنند و  به رغم وعده مسئولان محلی 
و مصوبات شورای تامین استان مازندران، این مقامات تلاش چندانی 

برای جلوگیری از صید و شکار پرندگان مهاجر نمی کنند.
وقتی  مازندران،  استان  محیط زیست  حفاظت  مدیرکل  به گفته 
دستگاه های  نمی شود،  اجرا  فرمانداری  توسط  استانداری  مصوبه 

نظارتی باید از فرماندار بپرسند که چرا این مصوبات اجرا نمی شود؟ 
اخیرا در رسانه ها منتشر  او درباره قتل عام قوهای سرخرود که 
میدانی سرشماری  به صورت  روزانه  قوها  نیز می گوید:  جمعیت  شد 
اکتفا  قوها  آمار شهرستان ها درخصوص شمارش  به  می شود و حتی 

نمی شود. هم اکنون نیز ۵۰۰ تا ۷۰۰قو به سرخرود وارد شده اند.

به گفته ابراهیمی کارنامی، هر سال ۴۰۰ تا ۷۰۰قو به سرخرود 
مهاجرت می کنند که امسال بیشتر آنها به دلیل غذارسانی دامگاه دارها 

و آبگیری آب بندان ها در دامگاه ها فرود آمده اند.
گره زدن  که  است  معتقد  هم  مازندران  محیط زیست  مدیرکل 
موضوع صید و شکار غیرقانونی و قاچاق پرندگان مهاجر به موضوع 
است  آن  مثل  موضوع  این  بیان  و  است  نادرست  بیکاری  و  معیشت 
به  اقدام  معیشتی  نیاز  برای  هم  موادمخدر  قاچاقچی   شود  گفته  که 

تخلف می کند.
حفاظت  سازمان  کنونی  پرسش  می گوید:  کارنامی  ابراهیمی 
تعزیرات  همچون  نظارتی  نهادهای  چرا  که  است  آن  محیط زیست 
حکومتی و سازمان دامپزشکی به موضوع بازار فریدونکنار ورود جدی 

پیدا نمی کنند؟ 
و  فروش  و  خرید  مازندران  محیط زیست  حفاظت  مدیرکل 
در  مهاجر  پرندگان  فراگیر  قاچاق  به  نسبت  را  مهاجر  قوهای  قاچاق 
غاز،  شکار  آسیب،  اصل  می گوید:  و  می داند  کمتر  مازندران  استان 
انقراض  معرض  در  گونه های  سایر  و  بلوطی  اردک  و  سرسبز  اردک 
دولتی  دستگاه های  همه  که  زمانی  تا  می گوید:  او  دامگاه هاست.  در 
به کمک محیط زیست نیایند، نمی توان ریشه قاچاق پرندگان مهاجر 
را خشکاند. جالب آنجاست که برخی شکارچیان متخلف تا سال ۹۶ 
نصب  است«  ممنوع  محیط بان  »ورود  تابلوی  دامگاه ها  محوطه  در 
می کردند و حالا این محیط بان ها هستند که تور صیادها و شکارچیان 
متخلف را جمع آوری می کنند. در این راه هم فحش می خورند و هم 
اجرای منویات رهبری در  و  آرمانشان حفظ محیط زیست  اما  کتک. 
و  شکارچیان  با  برخورد  مسیر  در  و  است  محیط زیست  از  پاسداری 
صیادان متخلف کوتاه نمی آیند. به همین دلیل است که برای حفاظت 
از  از ۱۴۵شهید و صدها جانباز  تاکنون بیش  از محیط زیست کشور 

جامعه محیط بانی کشور تقدیم این  سرزمین شده است.

انتظامی تهران گفت: شکایت مردمی  بازرسی فرماندهی  رئیس 
از پلیس تهران بزرگ به نسبت سال قبل نزدیک به ۸۰ درصد کاهش 
پیدا کرده و تقدیر و تشکر از مأموران پلیس بیش از ۸ درصد افزایش 

داشته است.
ارتباطی  پل  یک   ۱۹۷ سامانه  گفت:  خروش  حمید  سردار 
این  طریق  از  یعنی  است،  انتظامی  ارشد  مدیران  و  شهروندان  بین 
سامانه شهروندان می توانند پیشنهاد و انتقادات، شکایات، تقدیر و یا 

درخواست خود را به گوش فرماندهان انتظامی برسانند.
حضور   ۱۹۷ سامانه  در  که  انتظامی  ارشد  مدیران  افزود:  وی 
به عنوان مثال در  از تماس های مردم می برند،  را  بهره  نهایت  دارند 
چه  در  مردم  که  می کنیم  بررسی  درخواست ها  و  پیشنهادات  حوزه 
بخش هایی بیشتر مشکل دارند و پیشنهادات را برای بهره وری بیشتر 

مورد بررسی قرار می دهیم.
تمام شکایات مردمی را دسته بندی و به پلیس های تخصصی 

انتقال می دهیم
خروش گفت: در جلسات مختلف به صورت ماهانه نقطه نظرات 
شهروندان را بررسی می کنیم و شکایات را دسته بندی می کنیم و آنها 

را به هر پلیس و رده مخصوص به خود انتقال می دهیم.
در  جدیداً  گفت:  تهران  انتظامی  فرماندهی  بازرسی  رئیس 
طرح های ابتکاری که در حوزه فرماندهی انتظامی تهران بزرگ مطرح 
است، به سراغ مامورینی که شهروندان از آنها تقدیر یا شکایت داشته 
اند می رویم، اگر از آن مأمور تقدیر شده بود ما هم از او تقدیر می کنیم 
توجیهش  و  می خوانیم  فرا  را  مأمور  آن  باشد  شده  شکایتی  اگر  و 

می کنیم.
به نسبت سال  بزرگ،  تهران  پلیس  داد: در مجموعه  ادامه  وی 
حوزه  در  و  کاهش  درصد   ۸۰ به  نزدیک  شکایت  حوزه  در  گذشته 
تقدیرات و تشکرات از مأموران پلیس بالای ۸ درصد افزایش داشته 

ایم.
کاهش ۸۰ درصدی شکایت مردمی از پلیس در تهران

خروش در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه اغلب تماس های مردم 
کرد:  اظهار  است،  حوزه ای  چه  در  بزرگ  تهران  در   ۱۹۷ سامانه  با 
اغلب تماس هایی که شهروندان با ۱۹۷ می گیرند در حوزه روان سازی 
ترافیک است و بعد از آن اعتراض به جرایم و کاهش قبض های جرایم، 
فروشانی که سد معبر  با دست  برخورد  با معتادان متجاهر،  برخورد 
گشتی های  افزایش  همچنین  و  اماکن  به  مربوط  مباحث  می کنند، 

فرماندهی  در   ۱۹۷ با  مردم  که  است  دغدغه هایی  بیشترین  پلیس 
تهران بزرگ در میان گذاشته اند.

حتی با درجه داران متخلف هم برخورد می کنیم
رئیس بازرسی فرماندهی انتظامی تهران در پاسخ به سوالی مبنی 
و  داران  درجه  با  یا  و  می شود  برخورد  مأموران  با  فقط  آیا  اینکه  بر 
افسران رده بالا هم در صورت تخلف برخورد می شود، گفت: برای ما 
فرد تفاوتی ندارد و اصلًا به این صورت نیست که ما فقط با مأموران 
بازرسی  بازرسی در مجموعه  ما یک واحد  برخورد کنیم،  پایین  رده 
فرماندهی انتظامی تهران بزرگ داریم که بر عملکرد و کار ما نظارت 
می کند و اصلًا نمی توانیم بین مأموران با هر درجه تفاوت قائل شویم.
داران  درجه  با  برخورد  از  زیادی  موارد  کرد:  خاطرنشان  وی 
متخلف داریم که اسناد همه آنها در بازرسی ثبت شده است، ما در 
مجموعه بازرسی بدون هیچ اغماضی با فرد متخلف برخورد کرده و از 

فردی که مردم از او رضایت داشته اند تشکر می کنیم.
ارتباط  ما  با  می توانند  طریق  دو  به  شهروندان  گفت:  خروش 
بگیرند یک راه آن از طریق سامانه ۱۹۷ است و همچنین می توانند به 
یکی از رده های بازرسی در آن استان و یا پلیس تخصصی مراجعه و 

شکایتشان را مطرح کنند.
به شیوه های  اشاره  با  تهران  انتظامی  فرماندهی  بازرسی  رئیس 
پیگیری تماس های گرفته شده با ۱۹۷ از سوی مردم گفت: شکایاتی 
که در سامانه ثبت می شود، کد رهگیری به فرد برای پیگیری داده 
صورت  به  رهگیری  کد  کنند،  مراجعه  حضوری  هم  اگر  و  می شود 

دستی به افراد داده می شود.

وزیر بهداشت عنوان کرد؛
اجرای ۶۸ درصدی نسخه نویسی 

الکترونیک در تهران
وزیر بهداشت گفت: وضعیت نسخه نویسی 
این  و  نیست  تهران خیلی خوب  در  الکترونیک 

طرح حدود ۶۸ درصد اجرایی شده است.
از  جزئیات  آخرین  درباره  عین اللهی  بهرام 
الکترونیکی شدن نسخ پزشکی در  اجرای طرح 
مختلف  نقاط  در  طرح  این  اجرای  گفت:  کشور 
 ۹۳ حدود  کلی  طور  به  است.  متفاوت  کشور 
زیر  به دلیل  و درصد کمی  اجرایی شده  درصد 
باقی مانده است که به زودی برطرف  ساخت ها 

خواهد شد.
تهران  در  البته  کرد:  بیان  بهداشت  وزیر 
خوب  خیلی  الکترونیک  نویسی  نسخه  وضعیت 
نیست و طرح نزدیک به ۶۸ درصد اجرایی شده 
است. امیدواریم با تلاش همکاران شرایط بهبود 

پیدا کند.
طرح  این  اجرای  در  گفت:  عین اللهی 
و  داشته  بسیاری  همراهی  گر  بیمه  شرکت های 
و  نبوده  افزاری  نرم  موجود  مشکلات  اما  دارند 

بیشتر به سخت افزارها مربوط می شود.

برگزاری اولین جلسه کارگروه قرارگاه 
کاهش آسیب های اجتماعی منطقه ۱۹

اولین جلسه کارگروه قرارگاه کاهش آسیب 
شهردار  حضور  با   ۱۹ منطقه  اجتماعی  های 
سرپرست  و  تهران  دادستان  معاون  منطقه، 
دادسرای ناحیه ۱۶، معاون حمایت های اجتماعی 
اجتماعی  و مشارکت های  رفاه، خدمات  سازمان 
کل  اداره  پیشگیری  معاون  تهران،  شهرداری 
معاونت  نماینده   ، تهران  استان  بهزیستی 
اجتماعی سپاه تهران، رئیس و معاون اجتماعی 
کلانتری ۱۵۲ ، رئیس پایگاه دهم پلیس مبارزه 
با مواد مخدر و جانشین سپاه ناحیه ابوذر برگزار 

شد.
مهدی  جلسه  این  در  امتیاز،  گزارش  به 
و  موقوفه  موضوع  به  منطقه  شهردار  هدایت 
برگزاری جلسات مشترک برای حل این مشکل 
اشاره و اظهار کرد: این جلسات منتج به توافقاتی 
به  شده  حاصل  توافقات  است  نیاز  که  شده 
صورتجلسه ای با امضای شهردار تهران و تولیت 

موقوفه تبدیل شود.
را یکی دیگر  او موضوع ساماندهی خلازیر 
ساماندهی  بحث  در  توجه  مورد  موضوعات  از 
افزود: وضع  آسیب های اجتماعی عنوان کرد و 
پهنه  تغییر  قالب  در  باید  محدوده  این  موجود 
همکاری  به  نیاز  موضوع  این  و  شود  ساماندهی 
و ورود استانداری و وزارت راه و شهرسازی دارد.
هدایت در بخش دیگری از این جلسه با استقبال 
از طرح محله اسلامی اظهار کرد: منطقه ۱۹ با 
لازم  ظرفیت  از  آن،  اجتماعی  بافت  به   توجه 
شهردار  است.  برخوردار  محله  این  ایجاد  برای 
منطقه با اشاره به مشارکت در بحث جمع آوری 
خواستار  قرمزها،  پلاک  درخصوص  اطلاعات 
اجرای  برای  بلندمدت  و  کوتاه  راهکارهای  ارائه 
موضوعات  حل  منظور  به  زیربنایی  راهکارهای 

مطرح شده در جلسه شد.
و سرپرست  تهران  دادستان  معاون  جابری 
به  این جلسه  ادامه  در  نیز   ۱۶ ناحیه  دادسرای 
تشریح برخی از آسیب های اجتماعی این منطقه 
پرداخت و گفت:  این آسیب ها با اقدام دادسرا، 
شود  نمی  حل  خاصی  های  ارگان  و  شهرداری 
بلکه نیاز به یک کار ملی و مشارکت همه ارگان 
ها دارد. ضمن اینکه ضرورت دارد کاربری های 
فرهنگی و ورزشی برای ساماندهی نقاط آسیب 

زا تعریف و  مراکز تجاری ایجاد شود.
دستفروشان  ساماندهی  تأکیدبر  ضمن  او 
موضوع  درخصوص  گردها،  زباله  آوری  جمع  و 
تعیین تکلیف محدوده خلازیر قول همکاری به 
منظور کاهش آسیب های اجتماعی و جرائم را 

داد.
معاون  دوست  شرف  سعید  جلسه  این  در 
اجتماعی  خدمات  و  رفاه  سازمان  های  حمایت 
شهرداری تهران نیز هدف از تشکیل این قرارگاه 
را تأکیدات شهردار تهران بعنوان فرمانده قرارگاه 
آمار  ارائه  و  قرمزها  پلاک  بحث  درخصوص 
های  ارگان  توسط  خصوص  این  در  مشخص 
مختلف شد. او خاطرنشان کرد: هر محل یا نقطه 
ای که از آسیب برخوردار است جزو پلاک قرمز 
نیاز است براساس ظرفیت  محسوب می شود و 
ها  آن  حل  به  نسبت  منطقه  های  چالش  و  ها 
و  میان مدت  کوتاه مدت،  برنامه های  قالب  در 
بلند مدت و با محوریت طرح محله اسلامی اقدام 

شود.

به زودی در منطقه ۱۱ میزبان دو شهید 
گمنام خواهیم بود

شهردار منطقه ۱۱ تهران روز گذشته طی 
دیدار مردمی با شهروندان در مسجد میثم محله 
دوران  گمنام  شهید  دو  میزبانی  از  اسکندری، 
دامپزشک  بوستان  در  مقدس  دفاع  سال  هشت 

طی چند روز آینده خبر داد.
موسوی  محمد  سید  امتیاز،  گزارش  به 
و  اسکندری  محله  میثم   مسجد  در  حضور  با 
خصوص  در  شهروندان  با  گو  و  گفت  و  دیدار 
آینده  در  گفت:  شهری  مدیریت  موضوعات 
شهید  دو  میزبان  اسکندری  محله  نزدیک، 
گمنام خواهد شد و این  شهدای گمنام هشت 
سال دفاع مقدس در بوستان دامپزشک تشییع 
بیان  با  شوند.موسوی  می  سپرده  خاک  به  و 
این که شهدا هرجا که باشند سرشار از برکت 
برای آن منطقه هستند ؛ ادامه داد: فضاسازی 
منطقه  در  عزیز  شهدای  این  از  استقبال  برای 
آغاز شده و برنامه های بعد از تدفین شهدا نیز 

مدون خواهد شد.
مردمی  دیدارهای   ۱۱ منطقه  شهردار 
و  شهری  موضوعات  به  رسیدگی  و  مساجد  در 
احصاء نظرات و انتقادات شهروندان را از اولویت 
های مدیریت شهری عنوان کرد و افزود: وظیفه 
مسئولین ادای احترام به مردم و رفع مشکلات 
و  ما هستند  نعمت  ولی  آنهاست. چرا که مردم 
سرمایه های اجتماعی در مساجد شکل گرفته و 

باید این سرمایه ها را حفظ کرد.

در جلسه علنی شورای شهر مطرح شد؛
هشدار چمران به عدم آمادگی تهران 

در برابر زلزله
ضمن  تهران  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
هشدار بر عدم آمادگی شهر تهران در برابر زمین 
مشخص  تهران  در  زلزله  وقوع  با  گفت:  لرزه، 

نیست که چه اتفاقی در شهر رخ خواهد داد.
شهر  شورای  جلسه  در  چمران  مهدی 
میلاد  تبریک  ضمن  خود،  ابتدایی  سخنان  در 
کسانی  از  بسیاری  گفت:  مسیح  عیسی  حضرت 
که خود را پیرو حضرت مسیح می دانند، در دنیا 
این  می شوند  شریک  گری ها  ستم  و  ظلم ها  در 
در حالی است که باید تفکر مسیحایی در میان 

پیروان ایشان نفوذ کند.
وی با اشاره بر سالروز زلزله بم گفت: سال 
۸۲ زلزله بم در کشور رخ داد. باید هرچه بیشتر 
در مقاوم سازی شهرها و روستاها بکوشیم چراکه 
زلزله با کسی شوخی ندارد و خرابی های زیادی 

به بار می آورد.
ویژه  به  اینکه  بیان  با  شهر  شورای  رئیس 
باید زلزله در تهران را جدی بگیریم، بیان کرد: 
که  داریم  تهران  در  مهم  گسل  چندین  چراکه 
متأسفانه بر روی این گسل ها نیز ساختمان های 
بلند مرتبه ساخته شده است و این ساختمان ها 

توان مقابله با زلزله در تهران را ندارند.
روی  بر  دنیا  در  شاید  کرد:  بیان  چمران 
ساختمان  اما  شود،  ساخته  ساختمان  گسل 
زلزله  برابر  در  مقاوم  و  شده  آنها حساب  سازی 
است و مانند شیوه ساختمان سازی ما نیست که 

در هر نقطه ای بدون محاسبه خانه سازی شود.
وی با تاکید بر اینکه باید توجه ها به زلزله 
از آن غافل نشویم، عنوان  باشد و  تهران بیشتر 
کرد: از سال های بسیار قبل تاکنون بر لزوم آماده 
سازی تهران برای زلزله تاکید شده اما متأسفانه 

هنوز آنچه که باید رخ دهد، رخ نداده است.
اگر  کرد:  خاطرنشان  شهر  شورای  رئیس 
خدایی نکرده زلزله ای با درجه بالا در تهران رخ 
دهد، مشخص نیست که چه اتفاقی در تهران رخ 
خواهد داد و نمی توان هیچ چیزی را پیش بینی 
کرد. همان ترافیک و راه بندانی که بر اثر ریزش 
ساختمان ها به وجود می آید، مشخص نیست چه 

بلایی بر سر مردم خواهد آورد.
باید  دلیل  همین  به  کرد:  تاکید  چمران 
وقوع  در صوت  تا  بسازیم  مقاوم  را  ساختمان ها 

هرگونه حادثه دچار خسران نشویم.

بازدید شهردار منطقه ۱۵ از شیر 
خوارگاه شبیر

به   ۱۵ منطقه  مهدی صباغ شهردار   سید 
شیرخوارگاه شبیر رفت و از بخشهای مختلف این 

مجموعه بازدید کرد.
شهردار  دیدار  این  در  امتیاز؛  گزارش  به 
خیرخواهانه  اقدامات  از  قدردانی  ضمن  منطقه 
در  مدرن  مجموعه  این  ساخت  برای  خیرین 
همکاری  با  تا  کرد  آمادگی  اعلام  شهر،  جنوب 
معاونت فرهنگی و اجتماعی برنامه های فرهنگی 
و مناسبتی برای کودکان این مجموعه اجرا شود.
 او ضمن بازدید از محوطه بیرونی و داخلی 
و  محوطه  سبز  فضای  احیای  بر  نیز  ساختمان 
توسط معاونت  بازی کودکان  احداث یک زمین 

خدمات شهری و محیط زیست تاکید کرد.

نماینده قوه قضاییه اعلام کرد؛
حراج حضوری ۱۱۰۰ تخته فرش 

سازمان اموال تملیکی
اموال  سازمان  در  قضاییه  قوه  نماینده 
فرش  تخته   ۱۱۰۰ حضوری  حراج  از  تملیکی 

خبر داد.
حراج  برگزاری  به  اشاره  با  فاضل  رسولی 
اقدامات  راستای  در  فرش  تخته   ۱۱۰۰ حدود 
حراج ۲۳  از  بعد  گفت:  تملیکی،  اموال  سازمان 
آذرماه، به خریداران وعده داده شد که در یک 
فروش  به  نیز  فرش  ردیف های  فوق العاده  حراج 
تلاش  و  همت  با  خوشبختانه  که  شود  گذاشته 
مدیران در سازمان اموال تملیکی، این امر تحقق 

پیدا کرد.
وی با بیان اینکه حراج فوق العاده فرش ها به 
افزود:  است،  برگزاری  صورت تخصصی در حال 
امروز مورخ ۵ دی ماه از ساعت ۹ حدود ۶۰ مورد 
برای فروش حراج گذاشته شده است که از این 
تعداد تنها ۷ فرش به فروش نرفت و امیدواریم 
در این سه روز با برگزاری این حراج فوق العاده، 

فروش فرش ها ادامه یابد.
بازدید  از  بعد  کرد:  تاکید  فاضل  رسولی 
اموال  سازمان  در  انقلابی  انبارها،  از  قوا  سران 
استان ها  که  جایی  تا  گرفت  صورت  تملیکی 
تکلیف  تعیین  به  نسبت  گسترده  صورت  به 
در  قضائیه  قوه  کردند.نماینده  اقدام  کالاها 
خود  بازدید  به  اشاره  با  تملیکی  اموال  سازمان 
از استان های بوشهر، خوزستان، هرمزگان و قم، 
کاهش  شاهد  استان ها  در  خوشبختانه  افزود: 
انبارها هستیم به گونه ای که در بعضی  کالا در 
می گیرد  صورت  اموال ها  تجمیع  استان ها  از 
به صاحبانشان  انبارها و سوله ها  از  یعنی بعضی 
اجاره  انبارها  این  چراکه  می شود  بازگردانده 
است.وی ادامه داد: در زمینه الکترونیکی کردن 
تملیکی  اموال  سازمان  در  اقداماتی  نیز  حراج ها 
و  اقتصاد  وزیر  با  نیز  صحبت هایی  و  شد  انجام 
دارایی صورت گرفت در همین راستا تلاش ها و 
اقدامات اولیه توسط سازمان اموال تملیکی انجام 
شده و به ثمر نشسته است و امیدوارم به زودی 
افزود: بحث فروش،  اجرایی شود. رسولی فاضل 
انجام  یکدیگر  کنار  در  انهدام  و  استرداد  اعاده 
را  موارد  این  تملیکی  اموال  سازمان  و  می شود 
در کنار هم پیش می برد، امیدواریم که در آینده 
نزدیک بتوانیم اطلاعات کامل تری را ارائه دهیم.

اموال  سازمان  در  قضائیه  قوه  نماینده 
سازمان  فعالیت  اینکه  بر  تاکید  با  تملیکی 
بوده  مؤثر  خیلی  آرا  صدور  روند  در  تعزیرات 
است، تصریح کرد: سازمان تعزیرات ورود جدی 
و تأثیرگذاری داشت حال امیدواریم سازمان های 
مرتبط دیگر که در رابطه با تعیین تکلیف مرتبط 
با اموال تملیکی هستند از خود جدیت به خرج 

دهند.
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